
 

 
 

 

Interpellation om uppföljning av kommunens 

insatser avseende rån och förnedring av unga 

brottsoffer 

Brottsförebyggande rådet har initierat en studie med start 2020 och med redovisningsår 

2021 angående ”Ungdomsrån – omfattning, utveckling och karaktär.” Enligt BRÅ har 

personrån mot personer under 18 år, enligt anmälningsstatistiken, blivit allt vanligare i 

Sverige och sedan 2015 har antalet anmälningar mer än dubblerats. 
 

Från SVT Uppsala har det framgått att antal personrån mot unga i Uppsala var 21 under 

2015, 60 under 2019 och 43 under pandemiåret 2020. Huruvida det var i kombination med 

misshandel o/e förnedring framgick ej. 

 

Frågan om utsatthet av brott är en fråga där flera instanser och myndigheter har ansvar, där 

kommunen är en av dessa instanser. 

 

Mot ovanstående bakgrund vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande Erik Pelling: 

 

● Hur arbetar skolan, eller SSPF, med att stötta unga som utsätts för brott? 

● Är styret tillfreds med kommunens arbete med stöd till brottsoffer? 

● Finns det någon strukturerad samverkan med andra större kommuner i dessa 

ärenden?  

 

 

Uppsala den 31 oktober 2021 

 

Anders Sehlin 

Ledamot för Sverigedemokraterna 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


